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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad nie posiada wystarczaj¹cych œrodków finansowych

na prowadzenie prac przygotowawczych i realizacjê inwestycji polegaj¹cej na budowie pó³nocnej ob-
wodnicy P³ocka i prace te przesuwaj¹ siê na kolejne lata po 2012 r., a decyzja o œrodowiskowych uwa-
runkowaniach zgody na realizacjê obwodnicy straci wa¿noœæ w lutym 2011 r. Porozumienie w sprawie
budowy obwodnicy zosta³o zawarte ju¿ w 2004 r. Stronami porozumienia s¹ gmina P³ock oraz GDDKiA,
poniewa¿ czêœæ obwodnicy bêdzie znajdowaæ siê w granicach miasta P³ocka.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pana Ministra z propozycj¹, aby dosz³o do zawarcia kolejnego poro-
zumienia, które umo¿liwi przekazanie miastu P³ock ca³oœci prac przygotowawczych (administracyjnych
i projektowych), co po zapewnieniu odpowiednich œrodków finansowych pozwoli w kolejnych latach, bez
straty czasu, na realizacjê przedmiotowej inwestycji.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




